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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

 

Protokół nr LV/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

wraz z Komisją d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Posiedzenie w dniu 23 marca 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 23 marca 2023 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:57 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że Komi-

sje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz 

Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak, Dyrektor Agencji Sportu i 

promocji w Prudniku Małgorzata Halek, Dyrektor Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w 

Prudniku Barbara Starzyk.  

 

b) Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w miesiącu lutym. 

Przewodniczący Komisji oznajmili, że w programie znajdują się protokoły z posiedzeń 

komisji w miesiącu lutym. 

Zapytali czy ktoś ma uwagi do protokołów? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przyjęcie protokołów zostało poddane pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej w miesiącu lutym..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji Rewizyjnej w miesiącu lutym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

2. Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej za 2022 r. jednostek podległych 

gminie: 

a) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

"Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283) 

Druk omawia Dyrektor Schroniska Młodzieżowego w Prudniku Barbara Starzyk.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał jak wyglądają finanse schronisk w związku z 

odejściem spod jurysdykcji schroniska w Wieszczynie?  

Dyrektor Barbara Starzyk odpowiedziała, że w planie finansowym na ten rok nie zostały 

ujęte koszty związane ze schroniskiem w Wieszczynie. Byli tam zatrudnieni pracownicy na 

2,5 etatu i aby ich nie zwalniać zostali przeniesieni do schroniska w Prudniku, gdzie pełnią w 

nocy między innymi funkcję ochrony. Pozwoliło to na nie podpisanie umowy z firmą 

ochroniarską. Pracownicy ci mogą przyjmować gości w trakcie nocy, dodatkowo wykonują w 

tym czasie prace porządkowe. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego "Dąbrówka" w Prudniku (druk nr 1283) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 



 

3 

 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Przewodnicząc Andrzej Gajewski zapytał czy w schroniskach przebywają jeszcze uchodźcy 

z Ukrainy?  

Dyrektor Barbara Starzyk odpowiedziała, że nie. Ostatni uchodźcy opuścili schroniska 

końcem listopada. 

 

b) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w Prudniku 

(druk nr 1284) 

Druk omawia Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zasugerował, aby wyciągnąć wnioski przy organizacji 

Memoriału Szozdy i zapewnić lepsze zabezpieczenie jeśli chodzi o wiatr. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Agencji Sportu i Promocji w 

Prudniku (druk nr 1284) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LXXVI Sesji Rady Miejskiej w Prudniku:  

1) Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1285) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omawia Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

Burmistrz uzupełnia, że pomoc finansowa związana jest z wnioskiem radnej Zofii Zeprzałki 

- Krzemień. 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu (druk nr 1285) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1286) 

Radny Stanisław Mięczakowski zadał pytanie odnośnie pkt. 14 uzasadnienia. Poprosił o 

wyjaśnienie co rozumiemy pod hasłem: rozliczenie środków z lat poprzednich.  

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że jest to nadwyżka z lat ubiegłych, rozliczenie 

dochodów i wydatków nimi finansowanych za lata 2020-2022. kwota ta stanowi 

niezrealizowane w pełni dochody, jest to wynik ciągniony z tych lat. Kwota wprowadzana jest 

do budżetu na rok 2023. 

Radny Stanisław Mięczakowski poprosił o wyjaśnienie z jakiego tytułu są to środki – czy to 

były jakieś zobowiązania? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że szczegółowo na pytanie może odpowiedzieć 

naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymon 

Kroczak. 

Odpowiedzi udziela Naczelnik Wydziału Szymon Kroczak. Powiedział, że w roku 2013, 

 w momencie kiedy weszła ustawa, nie było doprecyzowane to, że system musi się 

bilansować. Część skarbników traktowały nadwyżki budżetowe, które powstawały na 

dochodach z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami jako wpływy do budżetu. Kiedy 

pierwsze wyroki i RIO dokonało uszczegółowienia, że środki mogą służyć wyłącznie 

gospodarce odpadami sukcesywnie te nadwyżki, które kiedyś trafiły do budżetu zaczęły 

wracać do systemu. Jest to ostatnia kwota, która  w rachunku ciągnionym trafi do budżetu na 

pokrycie kosztów gospodarowania odpadami. Jest to zwrot środków do systemu, w którym to 

powinny się te środki znajdować. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1286) kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1287) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288) 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omawia Naczelnik Wydziału Dorota 

Szmulik.  
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Radny Zygmunt Bochenek pyta jakie plany względem terenu ma potencjalny nabywca?  

Naczelnik Dorota Szmulik powiedziała, że trudno jest jej to stwierdzić. Na chwile obecną 

teren jest zagospodarowany i służy najemcy nieruchomości. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1288) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1289) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290) 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że z jego informacji wynika, że działka ta jest 

zamieszkana? Czy wnioskował o wykup właściciel?  

Naczelnik Dorota Szmulik odpowiedziała, że o wykup zawnioskował jeden ze 

spadkobierców. Jest on świadomy, że ustawa o gospodarce nieruchomościami zobowiązuje 

gminę do takiego trybu sprzedaży i w momencie wygrania przetargu na zakup nieruchomości 

przez osoby trzecie on będzie musiał ten budynek opuścić. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1290) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1291) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gopodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1292) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1293) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1294) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1294) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1295) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obciążenia nieruchomości gruntowej (druk nr 

1295) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi  i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1296) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1296) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1297) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1297) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1298) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1298) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola 

nr 4 przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299) 

Projekt uchwąły omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia dla Publicznego Przedszkola nr 4 

przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym w Prudniku (druk nr 1299) kolejno przez: 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 

1300) 

Projekt uchwały omawia Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1300) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 

1301) 

Projekt uchwały omawia Burmistrz Grzegorz Zawiślak.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie posadowienia tablicy pamiątkowej (druk nr 1301) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę 

Prudnik udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku 

(druk nr 1302)  

Projekt omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, ze od dwóch lat ciągnie się temat SIM. Zapytał na 

jakim gmina jest etapie? czy wnioski zostały złożone w pełnej ilości? Oznajmił, że chciałby 

ostatecznej informacji na temat tego na jakim etapie jest inwestycja.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka wytłumaczył różnicę pomiędzy budową mieszkań przez 

SIM Południe, a przez PTBS Prudnik. Omówił etapy inwestycji oraz czynności podjęte przez 

gminę na rzecz  promocji przedsięwzięcia. 

Między radnymi Stanisławem Mięczakowskim, Zygmuntem Bochenkiem a Wiceburmistrzem 

wywiązała się długa dyskusja.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia przez Gminę 

Prudnik udziałów w istniejącej SIM Opolskie Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku (druk 

nr 1302) - uzasadnienie i wniosek zostaną przesłane Radnym po uzgodnieniu ich treści z SIM 

kolejno przez: 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

e-h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru 
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Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303a) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1304) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1305) 

Druki nr 1303, 1303 a, 1304, 1305 - omawia Ryszard Zwojewski  

Głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rynku Pracy Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1303a) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru 

Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1304) 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z monitoringu 

realizacji poszczególnych celów operacyjnych strategii rozwoju obszaru funkcjonalnego 

Partnerstwo Nyskie 2020 (druk nr 1305) kolejno przez: 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306) 

Druk nr 1306 omawia Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

Radny Zygmunt Bochenek zapytał jak często szambo będzie musiało być wywożone  

w przypadku szamba o pojemności 3000 litrów, użytkowane przez 2-3 osoby? Wychodzi z 
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wyliczeń, że będzie musiało być one wywożone co około 6 tygodni, czy tak? 

Naczelnik Szymon Kroczak powiedział, że uchwała określa minimalne warunki. Pozostałe 

zapisy, które dotychczas funkcjonowały w uchwale dotyczą wywożenia nieczystości ciekłych 

w sposób zapewniający nieprzepełnianie się zbiornika bezodpływowego.  

Radny Stanisław Mięczakowski odniósł się do punktu mówiącego o tym, że mieszkańcy są 

zobligowani do tego, aby w przypadku braku możliwości dojazdu pojazdu odbierającego 

odpady, do tego, aby dostarczyć odpady do najbliższego punktu. Jest to niefortunny zapis, 

gdyż trudno jest scedować na mieszkańca, aby on dostarczał te śmieci do najbliższego punktu, 

gdyż to gmina powinna zapewnić utwardzenie jeśli jest to droga gminna. Trudno wyobrazić 

sobie starszą kobietą ciągnąca pojemnik z odpadami zmieszanymi w warunkach zimowych 50 

metrów czy 100 metrów. W tym przypadku, jeżeli mieszkańcy wnioskują o utwardzenie drogi 

to gmina powinna to wykonać.  

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że kwestia regulowana uchwałą nie dotyczy 

problemów z dojazdem przez drogi gminne, gdyż nie ma nieruchomości przy drodze gminnej 

do której by pojazd nie dojechał. Wspomniana przez radnego sytuacja dotyczy dojazdu za 

pośrednictwem drogi gminnej do drogi prywatnej. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1306).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

 

j) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1307) 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że wprowadzane zmiany wynikają z regulaminu oraz 

planowanego wprowadzenia kompostowania.  

Radny Zygmunt Bochenek stwierdził, że jest za kompostowaniem, jednak pyta co mają 
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zrobić mieszkańcy bloków, przy których jest duży areał zieleni. Jak maja zachować się 

mieszkańcy w przypadku, gdy właściciele domków jednorodzinnych podrzucają do gniazd 

budynków wielorodzinnych swoje odpady. Jaki będzie system kontroli takich przypadków? 

Radny zapytał czy jeżeli komuś spoza wspólnoty zrobi zdjęcie to czy ten fakt nie będzie użyty 

przeciwko niemu? 

Naczelnik Szymon Kroczak odpowiedział, że za każdym razem radny ma prawo zgłosić 

pozbywanie się odpadów w sposób niezgodny z uchwałą zgłosić straży miejskiej lub policji. 

Przekazanie dokumentu czy nieupublicznionego zdjęcia na potrzeby postępowania również. 

Wracają do początku wypowiedzi Naczelnik poinformował, że ulga za kompostowanie 

dotyczy wyłącznie nieruchomości jednorodzinnych 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak stwierdził, że odpady podrzucane są najczęściej przez 

naszych sąsiadów, gdzie system odbierania odpadów nie jest tak przyjazny, a częstotliwość 

jest mniejsza.  

Radny Andrzej Gajewski odniósł się do ograniczeń dot. np. wielkogabarytowych odpadów? 

- jak ono będzie sprawdzone?  

Naczelnik Szymon Kroczak odpowiedział, że weryfikacja dotyczyć będzie PSZOK. Odbiór 

odpadów tzw. wystawek ciężko zweryfikować, dlatego też w tym przypadku nie ma 

ograniczeń. 

Radny Andrzej Gajewski zapytał jak wygląda strumień odpadów segregowanych - chodzi o 

jakość  

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że pytanie to należy skierować do ZUK. Do UM nie 

wpływają negatywne informacje. 

Radni podjęli decyzje o  segregacji i konieczności przeprowadzania kontroli. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 1307) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 
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gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym (druk nr 1308) 

Radny Marcin Krasoń zapytał czy ulga będzie przyznawana na podstawie oświadczenia? 

wyraził zdanie, że kontrole powinny być przeprowadzane.  

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że pracownicy będą kontrolować te nieruchomości. 

Ulga nie będzie przyznawana tylko i wyłącznie w oparciu o oświadczenie. Zarówno 

konstrukcja samego kompostownika jak i sposób kompostowania będzie podlegać kontroli.  

Radny Rafał Bolibrzuch  zadał pytanie dotyczące wspólnot mieszkaniowych. 

Naczelnik Szymon Kroczak przeczytał zapis ustawy, która stanowi delegację prawną do 

podjęcia uchwały o zwolnieniach. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne 

w kompostowniku przydomowym (druk nr 1308) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Głosowano w sprawie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 1309) 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej (druk 

nr 1309) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

Ustalenie obszaru kontroli komisji rewizyjnej - propozycja kontrola inwestycji centrum 

przesiadkowego 

 

  

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

Josel Czerniak 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


